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Van het bestuur
Het bestuur van de Vogelwerkgroep ZuidKennemerland zag zich tijdens zijn febru
arivergadering geconfronteerd met een propvolle agenda. Vooral natuurbescher
mingskwesties, maar ook enkele andere zaken. Hier volgt een beknopt overzicht.
In de Haarlemmermeer is een platform in oprichting, waarin natuurverenigingen 
hun belangen kunnen bundelen en bespreken. Norman Graafsma en Marcel 
Schalkwijk waren daar eenmalig aanwezig als lid van de Vogelwerkgroep. Het be
stuur vindt het een waardevol initiatief en gaat op zoek naar een vaste afgevaardig
de uit de Haarlemmermeer.
Er is sprake van een mogelijke terugkeer naar onze vergaderlocatie in de Stads
kweektuin, maar de besluitvorming duurt en duurt maar. We gaan uitzoeken hoe 
het zit.

Het bestuur neemt kennis van de laatste stand van zaken rond het nieuwe vogel
boek van de vogelwerkgroep. Het boek is klaar, ligt momenteel bij de vormgever, 
gaat vervolgens naar de drukker en hopelijk kunnen we het ergens in mei presen
teren tijdens een feestelijke avond. Zie ook elders in dit nummer.
Een reeks geluidsbanden met vogelopnamen van de familie Bloem wordt beluisterd 
door de Ornithologische Erfgoedwerkgroep van SOVON. Na deze inventarisatie 
wordt bekeken hoe en waar deze banden het best bewaard kunnen blijven.

Een succesje binnen de natuurbescherming is dat het waterschap Rijnland heeft 
aangegeven te stoppen met het maaien van rietkragen in het broedseizoen. Het 
omstreden fietspad door de AWD gaat een nieuwe fase in nu de provincie Noord-Hol
land een nieuw tracé heeft bedacht. Dat moest van de rechter, omdat het vorige 
tracé schadelijk was voor grijs duin. Deskundigen vinden het nieuwe tracé ‘vol
strekt onlogisch’, dus dat wordt weer opnieuw procederen.

Diezelfde provincie Noord-Holland wil nu ook weer ontheffingen verlenen voor het 
schieten van Grauwe Ganzen in beschermde natuurgebieden, de zogenoemde  
Natura 2000gebieden. Wij nemen contact op met Vogelbescherming om te vragen 
hoe zij zich opstelt in deze zaak. 

Verder is er nog gesproken over een windmolenpark bij Velsen, piekwaterberging in 
de Meerwijkplas en over het beheer van de Vosse en Weerlanerpolder in Hillegom, 
waar we op het vinkentouw blijven zitten.

Het belangrijkste punt vormde het op grote schaal verwijderen van de Amerikaanse 
Vogelkers in de AWD. Het bestuur ontvangt geluiden dat er veel dood hout is ge
kapt, waardoor spechten en roofvogels gedupeerd zijn. Ook Stichting Duinbehoud 
is geïnformeerd. We proberen via contacten met betrokkenen te onderzoeken wat 
we daaraan kunnen doen.

De Veldwerkcommissie heeft dringend vrijwilligers nodig.

■ Jan Kuys


